
 

 

 

                                                             Barczewo, 2023.03.29 

Krystyna Mańkowska           
Radna  Rady Miejskiej 

   w Barczewie 

 

 

 

                                                          Za pośrednictwem 

                                                          Pani Aleksandry Ciechanowicz-Osieckiej 

                                                          Przewodniczącej Rady Miejskiej w Barczewie 

 

                                                          Do Pana Andrzeja Maciejewskiego 

                                                          Burmistrza Barczewa 
 

 

  
 

 

Zgodnie z § 30 ust.2 Statutu Gminy Barczewo oraz z § 18, 19,20,21  Regulaminu pracy Rady 

Miejskiej w Barczewie  przedkładam interpelację w sprawie: 

     dokończenia budowy kanalizacji sanitarnej w Kaplitynach 

 

Krótkie przedstawienie stanu faktycznego: 

   

Pierwszy etap inwestycji rozpoczętej przez mieszkańców/komitet społeczny/ zakończył się 

  realizacją tego zadania w Kaplitynach Dolnych i Środkowych./był to rok 2011/ 

  Od tego czasu wieś Kaplityny znacznie się rozbudowała a nowi mieszkańcy bez skutku 

  upominają się o kanalizację do swoich domostw. 

 

Wynikające z tego tytułu pytanie: 

      1.   Czy istnieją jakieś przesłanki , żeby coś ruszyło się w tej sprawie? 

2. Czy i do kiedy ważny jest jeszcze projekt na dokończenie budowy kanalizacji 

w Kaplitynach. 

 

 

 

 

   
          

Krystyna Mańkowska 

 


